



世界自然(香港)基金會賣旗日 WWF-Hong Kong Flag Day
個人、親子義工報名表 Individual/Family Volunteer Enrolment Form

2020年8月29日(星期六)上午7時至中午12時30分·港島區
29 August 2020 (Saturday) 7:00 AM - 12:30 PM, Hong Kong Island Region

社會福利署公開籌款許可證編號 Social Welfare Department Public Subscription Permit No.: FD/R025/2020

請於 **2020年7月22日** 前以下列其中一種方法交回本會 Please return the form before **22 July 2020** by the following methods:

1. 電郵 Email: flagday@wwf.org.hk
2. 郵寄地址 Mail: 新界葵涌葵昌路 8 號萬泰中心 15 樓世界自然基金會香港分會, 信封面請註明「賣旗日個人/家庭義工」
WWF- Hong Kong, 15/F Manhattan Centre, 8 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, New Territories (Please mark "Flag Day Individual/Family Volunteer Recruitment" on the envelope)

如有查詢·請聯絡 For enquiries, please dial 2526 1011 or email to flagday@wwf.org.hk

參加者資料 Applicant Information

(請以**英文正楷**填寫下列各項資料。Please fill in the below information in **BLOCK LETTERS**.)

第一參加者姓名 Name of Applicant 1 : _____ 14 歲或以上 aged 14 or above 14 歲以下 aged under 14

其他參加者 (如適用):

第二參加者姓名 Name of Applicant 2 : _____ 14 歲或以上 aged 14 or above 14 歲以下 aged under 14

第三參加者姓名 Name of Applicant 3 : _____ 14 歲或以上 aged 14 or above 14 歲以下 aged under 14

第四參加者姓名 Name of Applicant 4 : _____ 14 歲或以上 aged 14 or above 14 歲以下 aged under 14

所需旗袋總數 Total no. of flag bags: _____

*每一位 14 歲以下義工必須與一位成人共用 1 個旗袋。Each volunteer aged 14 and under must share one flag bag with an adult.

請選擇 2 個賣旗地區 Please select 2 flag selling districts (請於適當位置填上 "1 及 2" · 表示首選及次選之賣旗地區) (Please indicate '1' and '2' for your first and second choice of the district in the appropriate given boxes)		
<input type="checkbox"/> H01 西區 Western District	<input type="checkbox"/> H02 上環及中半山 Sheung Wan & Mid-levels	<input type="checkbox"/> H03 中環 Central
<input type="checkbox"/> H04 金鐘及灣仔 Admiralty & Wan Chai	<input type="checkbox"/> H05 銅鑼灣及跑馬地 Causeway Bay & Happy Valley	<input type="checkbox"/> H06 天后至北角 Tin Hau to North Point
<input type="checkbox"/> H07 鰂魚涌至筲箕灣 Quarry Bay to Shau Kei Wan	<input type="checkbox"/> H08 杏花村及柴灣 Heng Fa Chuen & Chai Wan	<input type="checkbox"/> H09 香港仔至黃竹坑 Aberdeen & Wong Chuk Hang

註: 本會將盡力安排 閣下於所選之地區賣旗。Remark: WWF-HK will try our very best to arrange volunteers in the chosen district.

聯絡人資料 Contact Person Information

聯絡人姓名 Contact Person : _____

聯絡電話 Phone No. : _____

電郵 Email Address : _____

*本會將於 2020 年 8 月 14 日前透過電郵通知聯絡人有關賣旗地區及領取物資安排等事宜。

*WWF-Hong Kong will inform the contact person by email about the arrangements of Flag Day and resources allocation before 14 August 2020.

感謝您對世界自然基金會香港分會的支持! Thank you for supporting WWF-Hong Kong!



收集個人資料聲明

世界自然基金會香港分會（下稱「本會」）會遵守及履行《個人資料（私隱）條例》之要求，並確保你的個人資料準確及安全。閣下的個人資料（包括你的姓名、地址及 / 或電郵地址、電話號碼、捐款紀錄、出生日期及其他）或會被本會及其指定之服務供應商透過郵寄、電子郵件、電話通話、短訊及互聯網通訊等的方法，用作提供最新組織資訊、問卷調查、籌募活動、捐款或會員通訊、會員活動及其他通訊和推廣之用途。你有權查閱或更新我們所持有你的個人資料。若想了解關於本會私隱政策之全文，請瀏覽以下網址：wwf.org.hk/privacy。

閣下可隨時及在毋須繳付任何費用下，選擇不接收本會之通訊，及如果想查閱或更新你的個人資料，閣下只須致電本會之捐款事務小組：2526 1011，或發送電郵至 supporter@wwf.org.hk，又或以書面方式（郵寄地址：香港新界葵涌葵昌路 8 號萬泰中心 15 樓世界自然基金會香港分會）通知本會。若閣下不希望從以下途徑收取世界自然基金會香港分會之任何通訊，請在下列方格內加上口號。

信件 電子郵件 電話 任何途徑

Personal Information Collection Statement (PICS)

WWF-Hong Kong undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and secure. Your personal information (including your name, postal and/or email addresses, telephone number, donation records, and date of birth, etc.) may be used by WWF-Hong Kong and the appointed service providers, for the purposes of sending you organizational updates, surveys, fundraising appeals, donation or membership administration, event invitations and other marketing communications via postal mail, electronic mail, telephone, SMS, online, etc. You have the right to access and amend your personal information held by us. For the full version of our Privacy Policy, please visit our website at wwf.org.hk/en/privacy.

You may opt out of receiving communications from us at any time free of charge, and if you wish to request access to or amend any of your personal information, you can simply call our service hotline at 2526 1011 or send an email to supporter@wwf.org.hk or write to WWF-Hong Kong at 15/F, Manhattan Centre, 8 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, NT.

If you DO NOT wish to receive any communications through below channels from WWF-Hong Kong, please tick the appropriate box.

by post by email by phone all channels

- 備註：
Remarks
1. 社會福利署已批准三間機構共同於 2020 年 8 月 29 日分區進行賣旗，分別在港島區、九龍區及新界區，而世界自然基金會香港分會於當天則獲分配在港島區舉行賣旗日（社會福利署公開籌款許可證編號：FD/R025/2020）。
The Director of Social Welfare has given approval to three organizations to sell flags on Hong Kong Island region, in Kowloon region and the New Territories region respectively on 29 August 2020 and WWF-Hong Kong is authorized to conduct flag sale on Hong Kong Island region on that day. (SWD Public Subscription Permit No.: FD/R025/2020).
 2. 為表謝意，所有完成賣旗義工可獲發電子證書乙張。電子證書將於 2020 年 10 月 31 日前發送至義工的電郵地址。
To express our gratitude, all WWF-Hong Kong Flag Day volunteers will receive an e-certificate, which will be issued to volunteers before 31 October 2020.
 3. 閣下提供之個人資料僅供是次活動及本會日後推廣環保教育或通訊之用途。如不欲收取有關宣傳品，請來函通知。
Your personal particulars will be treated in strict confidence and will be used for receipting and communication purposes only. Please notify us in writing if you do not wish to receive future mailings from WWF- Hong Kong.
 4. 賣旗義工須於 2020 年 8 月 29 日年滿 14 歲或以上，每一位 14 歲以下之義工須由一位家長或監護人陪同參與。
Volunteers must be aged 14 year-old or above on 29 August 2020. Volunteers aged under 14 on 29 August 2020 must be accompanied by one parent or guardian.
 5. 凡捐款港幣 100 元或以上可獲發電子捐款收據，收據將於 2021 年 1 月 31 日前發送至各贊助人的電子郵件。
Official e-donation receipt(s) will be issued to donations of HK\$100 or above before 31 January 2021.
 6. 如有任何查詢，請致電 2526-1011（選擇語言後按 4、5、0）或電郵至 flagday@wwf.org.hk 與我們的職員聯絡。
For enquiries, please dial 2526-1011 (Press 4, 5, 0 after language choice) or e-mail to flagday@wwf.org.hk.

感謝您對世界自然基金會香港分會的支持！ Thank you for supporting WWF-Hong Kong!